
 
 

De stukken behorende bij de algemene ledenvergadering van 9 april as. De 

financiële stukken zijn op te vragen bij de voorzitter, martinans.asveld@gmail.com 

 

Algemene ledenvergadering 

KBO Aalst 

Datum: 9 april 2025 

’t Hazzo 

Agenda: 
 

1. Opening en mededelingen 

2. Notulen vorige vergadering  

3. Bestuursverkiezing.  

a. Martin Asveld is statutair aftredend en is verkiesbaar. Nadere 

toelichting tijdens de vergadering 

b. Het bestuur stelt voor om Dian van Dijk te benoemen als 

bestuurslid  

4. Algemeen Jaarverslag 

5. Financieel jaarverslag 

     Verslag kascommissie 

  Benoeming nieuwe kascommissie 

     Vaststellen contributie 2026 

6  Vaststellen nieuwe statuten 

7 Rondvraag 

8 Sluiting Algemene Ledenvergadering 

 

Stichting Wonen Welzijn Zorg 

Na het officiële gedeelte zal Tony Liebregts van de Stichting Wonen 

Welzijn Zorg het woord voeren. De stichting is opgericht om te proberen 

het hoofd te bieden aan de problemen, die ouderen in deze gemeente op 

deze gebieden kunnen ontmoeten. Hij zal het programma van de 

stichting toelichten, vertellen wat er al gebeurt is en wat verdere stappen 

zijn en ook vertellen welke problemen zij ondervinden. Mogelijk ontstaat 

er een dialoog tussen spreker en zaal.  
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Notulen Algemene Ledenvergadering ASV/KBO 10 april 2024. 

Aanwezig 28 leden en 5 bestuursleden. Zie presentatielijst. 

1. Opening. 

Martin opent de vergadering en heet iedereen welkom. Hij vraagt eerst 2 

minuten stilte om de overledenen te herdenken. 

Er zijn geen wijzigingen in de agenda. 

2. Notulen ALV 5 april 2023. 

Er zijn geen aanmerkingen dus worden deze goedgekeurd. 

3. Algemeen jaarverslag. 

Martin is tevreden over het resultaat van het afgelopen jaar. Er is een 

burgerinitiatief gestart om te kijken waar de ouderen behoefte aan 

hebben. Er zijn geen bejaardentehuizen meer en veel ouderen voelen 

zich eenzaam. Daarom willen we meer samendoen. Ook de zorg wordt 

minder en men wordt afhankelijk van anderen. 

ASV= Altijd Samen Verder 

4. Financiën. 

a. De leden bekijken de cijfers en er zijn geen vragen. 

b. Peter Oolbekkink doet verslag als lid van de kascommissie. Alles zag 

er goed uit en geven hun goedkeuring. Peter Linnemans is afwezig. 

c. Nieuwe kascommissie: Peter Oolbekkink en Mart van Eert. 

d. Bert legt nogmaals uit dat men de contributie via de 

ziektekostenverzekering CZ en VGZ kan terugvragen. Formulier op de 

websites van de verzekeringen. 

Lies Theuws vraagt of de seniorengym een succes is. Martin beaamt dit. 

Peter van Kasteren stelt voor het positieve saldo te gebruiken voor een 

nieuw pinapparaat voor Tom Strijbos ivm problemen bij het betalen. 

Michael Janssen vraagt aan wie de kosten van de website betaald 

worden. Bert legt uit dat deze kosten door KBO Brabant betaald worden 

uit onze bijdrage. 

e. De contributie blijft in 2025 € 27,50. 

Financiën worden goedgekeurd. 



 
 

 

5. Bestuursverkiezing. 

Bert Baselmans en Tom Strijbos worden voor 3 jaar herbenoemd 

Daarna wordt Lian Verschuijten benoemd als penningmeester. Leden 

gaan hiermee akkoord. Lian stelt zich voor. 

Hierna is er een korte pauze. 

6. Rondvraag. 

Lies Theuws vraagt of zij gratis naar een lezing kan over Levenslang 

wonen georganiseerd door KBO Waalre. Bert legt uit de leden van Aalst 

en Waalre gratis naar lezingen van beide afdelingen kunnen. Alleen bij 

activiteiten moet je gast-lid zijn voor € 15,00 per jaar, anders entree 

betalen. 

Martin vertelt dat er een netwerk voor senioren in Waalre bestaat 

waardoor de seniorenverenigingen van Aalst, Waalre, Seniorenraad, 

PGVE en Valkenswaard meer samenwerken. 

7. Toelichting Michael Janssen over website ASV. 

Aan de hand van een groot scherm legt Michael uit hoe en waar men 

alles kan vinden. Iedereen luistert aandachtig en enkelen bekijken het 

gelijk op hun telefoon. 

Lies Theuws vraagt hoe het gesteld is met de wet op de privacy ivm de 

geplaatste foto's. Martin legt uit dat een financiële medewerker van de 

Pracht dit onderzocht heeft. Het blijkt dat de Pracht en het Hazzo 

openbare ruimtes zijn waar vrij gefotografeerd mag worden. Indien er 

personen zijn die een foto niet geplaatst willen hebben dan zal Michael 

deze verwijderen. 

Hierna wordt hij door Martin bedankt en krijgt hij applaus. 

Martin sluit de vergadering en nodigt iedereen uit voor een gezellige 

nazit. 

 

 

José van Kleef april 2024 

 



 
 

Algemeen jaarverslag 2024. 

Algemeen. 

Onze moederorganisatie heeft besloten haar naam te  veranderen en 

gaat na de fusie met KBO Zeeland verder als Senioren Netwerk Brabant 

en Zeeland. De bisschop heeft hiervoor met enige spijt toestemming 

gegeven. Dit betekent dat ook de afdelingen hun namen kunnen en 

zullen wijzigen. Dat zal in 2025 zijn beslag krijgen.  

Op gemeentelijk niveau is er, vooral gestuurd door de KBO, meer 

aandacht geschonken aan de positie van ouderen, met name het 

dreigende tekort aan geschikte woningen en  passend zorg. Buiten de 

KBO is de Stichting Wonen, Welzijn en Zorg Waalre opgericht, waarmee 

wij wel samenwerken.  

Ook verder willen wij er zijn voor alle ouderen, zo mogen ook niet leden, 

voor zover mogelijk deelnemen aan onze activiteiten, overigens ook 

zonder de voordelen, die de leden hebben.    

Activiteiten 

Het was een druk jaar voor het bestuur. We hadden 11 x 

bestuursvergadering, 1 x met Senioren Brabant Zeeland, 3 x met 

Kring/Kringraad en 3 x met jubileumcommissies. 

De vaste activiteiten zoals koersballen, bowlen, kaarten e.d. worden nog 

steeds goed bezocht. We zijn gestart met 1 x per maand darten en dat 

bevalt zo goed dat er nu 2 x per maand gedart wordt. De sjoelmiddag is 

na 3 x stopgezet wegens te weinig animo. In september is er gestart met 

bridgen op de eerste dinsdag van de maand. Dit blijkt een groot succes 

met zelfs een wachtlijst. De muziekmiddag met eten trok veel 

deelnemers met als gevolg dat wij in 2025 iedere maand dit gaan 

houden.Alle entrees en munten werden betaald met de pin hetgeen veel 

werk scheelt voor de penningmeester. 

Dit alles hebben we kunnen realiseren met behulp van de gastvrouwen 

(waarvoor dank) en thans een voltallig en gemotiveerd bestuur. Ook zijn 

we blij met de samenwerking met de beheerder van ’t Hazzo, zoals het 

hoort tot voordeel van beide partijen. 

Wij gaan ons nu richten op ons jubileumjaar. 

Leden  

Op 1 januari hadden we 473 leden, waarvan 304 vrouwen. In 2024 

kregen we er 43 leden bij en verloren we er 26. 

De gemiddelde leeftijd was ruim 79 jaar.  


